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Lagshytta på Kleppa
Fredag 29. februar k1.19:00

SAKLISTE:
1. Godkjenning av møteinnkalling.
2.Yal av møteleiar og skrivar.
3. Val av to personar til å skriva under møteprotokollen.
4. Årsmelding.
5. Rekneskap.
6. Val.
7. Revidering av §1 i laget sine vedtekter. (sjå eige ark)
8. Info. om aktivitetar i 2008.
9. Innkomne saker.

10. 30 års jubeleumsfeiring.
11. DVD - Jakt på storbjørn i Sibir.

Enkel servering og sosiølt sumvær!

Nye og gamle medlemur velkomne!

Styret
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Leikanger Jakt- og Fiskelag
ÅnsvrELDrNG 2oo7

Styret har i2007 vore samansett som følgjer:

Leiar: Svein Inge Lundheim
Nestleiar: Per Ove Fossheim
Kasserar: Håkon Nesse
Sekretær: Sven Erik Vestby
Kvinnekontakt: Marianne Vara
Vara: Per Norstein

I tillegg møter leiarane for utvala på styremøter

Ved årsskiftet hadde laget2}O medlemmer. Det er ein auke på 42 stki2007l

Møteaktivitet
Det er halde to styremøte der det er handsama til saman l6 saker.

Den kan hende viktigaste saka som har vore handsama, galdt uttale om naudsynte granskingar
i samband med søknaden frå Sognekraft om kraftutbygging i Henjadalen og Grindsdalen. Vi
registrerte at kommunestyret i si fråsegn la stor vekt på dei forslaga til granskingar som laget
sendte til NVE. Dette viser at LjF er ein viktig aktør for natur og friluftsliv i kommunen, ein
posisjon vi gjerne vil halde på.

Årsmøtet for Sogn og Fjordane NJFF i2007, vart halde på Sogne{ord hotell. Frå laget møtte
Svein Inge Lundheim, Per Ove Fossheim, Marianne Vara og Per Norstein. Møtet vart avslutta
med omvisning og lunsj på lagshytta på Kleppa.

Leikanger jfl er representert i Sogn og Fjordane NJFF ved: Jan Thore Fedje - ungdomsleiar,
Per Norstein - Z.vara til styret og Svein Inge Lundheim - medlem i jaktskf'tarutvalet.

Generelt
Sett under eitt må vi konstatere at året 2007 har vore eit særs positivt år for Leikanger jakt og
fiskelag" Det har vorte gjennomført ei lang rekke tiltak, for medlemmene og for andre. Den
nye hytta har vore ein suksess. Det er både triveleg å vere der og vi har fatt mange brukarar,
og vi vågar å seie at hytta har vorte eit tilbod til bygda og ik§e berre for laget. Økonomisk
har det vore eit godt år, noko som er positivt når vi mellom anna ynskjer å utvikle tilboda
knytt til anlegget vårt på Kleppa. Laget har også markert seg på andre arenaer i bygda, og vi
vonar at bygdefolk set pris på at vi ynskjer å vere eit positivt og inkluderande lag med plass til
alle der ikkje minst jakt, fiske og friluftsliv er dei sentrale satsingsområda.

Det må understrekast at det vi fekk til i året som gjekk, skuldast at ein lang rekke personar har
vore positive og teke store og mange tak for felles mål. I denne årsmeldinga er berre nokre få
av alle dei som har vore med nemnde med namn. Dei som ikkje er nemnde, er ikkje gløymde.
Styret vil rette stor takk til alle for den innsatsen som er lagt ned i lagsarbeidet!



Gåver og tilskot

o Frå Leikanger kommune fekk vi 4000 kr som tilskot frå kulturmidlane.
o Sponsoravtalen var med Sogn Avis gjev oss gratis annonsering for opptil 15 000 kr

eks mva.
o Støtte på 10 000 kr til fiskesommerarrangementet i Fylkesmannsgarden frå NJFF.
o Frå NJFF sentralt fekk vi støtte til barne- og ungdomsarbeid i 2008 på24 500 kr. Dette

er også eit prov på at laget vårt vert vurdert som særs aktivt nettopp innanfor barne- og
ungdomsarbeid, og gjev sikkert grunnlag for aktivitetane i 2008. Ein blome til alle
som bidreg i det arbeidet!

o Marine Harvest har gjeve oss eit tilskot på 10 000 kr til barne- og ungdomsarbeid.
o Sparebanken Sogn og Fjordane gav oss ei gåve på 10 000 kr.

Inntektsgi evande dugnadsarbeid

. Sognefiord reiseliv har ytt 6000 kr til rydding og merking av 6 stiar, og 10 000 kr til
opparbeiding av gangsti over Vålamyra.

o Frå Systrond Sogelag fekk vi oppgåva å produsere og setje opp 30 stadnamnsskilt i
områda Stokksete og Bjørgahaug. For dette fekk vi 12 000 kr. Det var Ivar Fagerheim
som laga skilta.

o Vaktoppdrag på dansegalla på Knausen 5000 kr
o If forsikring: Reparasjon av gjerde 6000 kr

Prisar

Like før jul vart Leikanger jakt og fiskelag tildelt Leikangerprisen. Prisen er diplom, 7500 kr
og mykje lovord. Dette er ein heider vi set stor pris på å få.

Kurs og undervisning

Som vanleg er det gjennomført fleire kurs.

- To kurs for å gjere hundar sauereine ved hjelp av elektrisk halsband (7 deltakarar)
Instruktørar: Kurt Langeteig, Bjørn Monsen og Odd Reksnes

- Jegerprøven. Eit kurs gjennomført og oppstart av eitt. Til saman 25 deltakarar.
Instruktørar: Per Norstein og Sverre Fossen. Instruktørar under opplæring: Ole Simen
Nesdal, Håkon Nesse og Inge Yttri.

- Kurs i bruk av GPS. To kurs med til saman 25 deltakarar. Instuktør: Ole Simen Nesdal
- Kurs i partering av storvilt der Helge Fardal var instruktør.
- Opptur - 2 skytekurs for kvinner og tilbreding/servering av vilt ved Jan Thore Fedje
(instruktørane står oppnemdt seinare)

Andre aktivitetar

Ei lang rekke andre arrangement er også gjennomført. Desse er i stor grad omtalte i tidlegare
årsmeldingar, og vert berre lista opp her.
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- Skytestemnet "Indre Sogn cup" med Luster jfl: Vinnar med ny rekord på 100

treff vart Arild Johansen, nr2 Olav Aarskaug (97) og nr3 Svein Inge lundheim
(e4)

- FM-jegertrap: Resultatet frå "Indre Sogn Cup" (50skot) var grunnlaget før
finalen (25skot). Gull-Arild Johansen(73), sølv-Olav Aarskaug(72) og bronse-

Nils Olav Langeteig(7 2).
- Haglekurs (aktive hagleskytarar var instruktørar)
- Flugekastingskurs m/Gunnar Olsmo som instruktør
- Vårsprellen-sjøfiskekonkurranse
- FiskekonkurransenpåFjærlandssete
- Fiskesommararrangement i Fylkesmannsgarden
- Fjellfisketur på Vikafiellet
- Skulestangprosjektet i skuletiden på Flotande. Med frå jakt- og fiskelaget: Jan

Magne Vigdal, Bjarne Sjøthun og Svein Inge Lundheim.
- Skyttarlaget vann lagkonkurransen i "Duellen" og Syrstronds beste sklttar vart

Nils Olav Langeteig.
- "Jaktskytingens dag"påKleppa/Eivaldgjerdet
- Fuglehundtur frå Hodlekve til Leikanger.
- Stenden på "Fruktbare Dagar" har vorte ein fin tradisjon å visa seg fram på.

Her vil me takke medlemane som stiller vilt/fisk til grilling og ei spesielt takk
til Nils Rendedal som stilte som grillsjef på kort varsel.

Tilbod til medlemmene

Det har vore stor aktivitet på leirduebana.l tillegg til den vanlege treninga, har det vore
giennomført nybyrjarkurs og eige samlingar for kvinner. Her vil vi gje ein særskild takk til
instruktørane Odd Reksnes, Leif-Ame Lingjerde, Svein Inge Lundheim, Per Norstein, Emil
Røysum Skartun, Nils Olav Langeteig og Kurt Langeteig.

Lagsmeisterskapen viste at det også er dyktige hagleskyttarar mellom jegerane. 12007 var det
Per Norstein som vann den store pokalen i jegertrap. I leirduestien gi"kk førsteplassen til ein

som har stått på toppen før, Kurt Langeteig. Det var positivt mange som deltok
konkurransane.

Innan konkurranseskyinga vil vi særleg trekke fram innsatsen til ein. Emil Røysum Skartun
viste nok ein gong fram at han er eit stort talent då han vaft beste junior i NM-jegertrap i
2007.

Den 1. desember vart det arrangert viltkveld på Kleppa. 23 karar hadde ein særs triveleg kveld
med god matlagaav Kjetil Berg og mykje drøs om sentrale tema.

Trastadalshytta hadde 20 overnattingar. Det er i2007 installert ny vedomn som Kommunen
kjøpte.

Hytta på Kleppa har vore leigt ut fleire gonger, både til medlemmer og til andre. Den har vist
seg tenleg til alt frå konfirmasjonar og klassefestar til samlingar for barnehagar og speidarane.

Styret



Utvala i2007

FISKEUTVALET
Leiar: Jan Magne Vigdal
Medlem: Carlo Aall
Medlem: Jan Egil Gjøringbø
Medlem: Per Sivert Nesdal

JAKTUTVALET
Leiar: Bjame Sjøthun
Medlem: Per Olav Henjum
Medlem: Per Norstein
Medlem: ØyvindNjøs

LEIRDUEBANEUTVAL
Leiar: Leif-Ame Lingj erde
Medlern: Odd Reksnes
Medlem: Emil Røysum Skartun
Medlem: Svein Inge Lundheim

UNGDOMSUTVALET
Leiar: Ole Simen Nesdal
Medlem: Jan Thore Fedje
Medlem: Sverre Fjøsne
Medlem: Vidar Jacobsen

HUNDEUTVALET
Leiar: Kurt Langeteig
Medlem: BjømMonsen
Medlem: ØyvindHusabø
Medlem: Geir Ove Røysum
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Styret i Leikanger Jakt- og Fiskelag 2007

Forklaring: A = på val 2AO8 B = ikkje på vat 2OO8

Unqdomsufual

Kateqori: Verv: Namn: Forslaq: Telefonnr.:

B Leiar Svein lnoe Lundheim 90605267

A Nestleiar Per Ove Fossheim Attval 97570583

A Kasserar Håkon Nesse Attual 9751 1639

B Sekretær Sven Erik Vestbv 99252281

B Varamedl Per Norstein 48182680

A Kvinnekontakt Marianne Vara Attval 41530961

Jaktutval:
A Leiar Biarne Siøthun Atlval 90957245

A Medlem Per Olav Henium Attval 91 333305

B Medlem Per Norstein 48182680
B Medlem Øwind Niøs 99499167

Fiskeutval:
B Leiar Jan Maqne Viqdal 95259791

A Medlem Carlo Aall Ter.ie Hove Thorsnes 48170714

B Medlem Jan Eoil Giørinqbø 47261703

A Medlem Per Sivert Nesdal Attval 95004333

Leirduebaneutval:

A Leiar Leif Arne Linoierde Svein Inoe Lundheim 91 176689

A Medlem Odd Reksnes Attval 95758559

A (1år) Medlem Svein lnoe Lundheim Nils Olov Lanoefeio 90605267

B Medlem Emil Røvsum Skartun 47641028

al:
B Leiar Ole Simen Nesdal 99607677

B Medlem Vidar Jacobsen 95259710

A Medlem Sverre Fiøsne Attvol 90639848

A Medlem Jan Thore Fedie K.ietil Berq 95758389

Hundeutval:
B Leiar Kurt Lanoeteio 95089899

B Medlem Biørn Monsen 90590848

A Medlem Øwind Husabø Attval 97155161

A Medlem Geir Ove Røvsum Jon Husobø 908391 12

Revisor:

A Sverre Fossen Attual 95841004

B lnoe Yttri 90593596

Valkontite:
B Leiar Emil Røvsum Skartun Marianne Vara 41 530961

B Medlem Marianne Vara Kiell Erik Strand 95191905

A Medlem Kiell Erik Strand
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ÅRSMØTE
Lagshytta på Kleppa

Fredag 29. februar 2008 kI.19:00

Leiar Svein Inge Lundheim ønskte i alt 19 medlemmer velkomne

Følgjande møtte Sverre Fjøsne, Leif Frækaland, Kurt Langeteig, Sverre Fossen, Inge Yttri,
Nils Olav Langeteig, Ole Simen Nesdal, Bjarne Sjøthun, Marianne Yara, Per Norstein, Svein
Inge Lundheim, Per Olav Henjum, Sven Erik Vestby, JanMagne Vigdal, ØyvindNjøs, Emil
Røysum Skartun, Jarle Hove, Leif Bjame Sæle, Terje Hove Thorsnes.

REFERAT

Sak I Godkjenning av møteinnkalling.
Møteinnkallinga vart godkj ent

Sak 2 Val av møteleiar og skrivar
Svein Inge Lundheim vart valt som møteleiar og Sven Erik Vestby vart valt som skrivar.

Sak 3 Yal av to personar til å skriva under møteprotokollen.
ØyvindNjøs og Jan Magne Vigdal

Sak 4 Årsmetding.
Per Norstein las opp årsmeldinga. Styret fekk ros for årsmeldinga, både innhald og layout.
Årsmelding a v art godkjent slik som framlagt.

Sak 5 Rekneskap
Etter spørsmål frå medlemmane vart nokre av postane spesifisert og utdjupa. Det vart peikt på
at rekneskapen viser at Ljf er eit aktifi lag, noko som ikkje minst må tilskrivast leiaren sin
innsats.

Sak 6 Yal.
Marianne Vara la fram forslag frå valnemnda

Styret
Per Ove Fossheim (nestleiar) attvald
Håkon Nesse (kassear) attvald
Marianne Vara (kvinnekontakt) attvald

Jaktutvai
Bjarne Sjøthun (leiar) attvald
Per Olav Henjum (medlem) atlvald

Fiskeutval
Terje Hove Thorsnes (medlem) ny
Per Sivert Nesdal (medlem) attval

Leirduebaneutval
Svein Inge Lundheim (leiar) ny
Nils Olav Langeteig (medlem) I år ny
Odd Reksnes (medlem) attvald



Ungdomsutval
Sverre Fjøsne (medlem) attvald
Kjetil Berg (medlem) ny

Hundeutval
Øyvind Husabø (medlem) attvald
Jon Husabø (medlem) ny

Revisor
Sveme Fossen attvald

Valnemnd
Terje Hove Thorsnes ny

Sak 7 Revisjon av §1 i laget sine vedtekter
Per Norstein orienterte om bakgrunnen for forslaget om endring

Gjeldande tekst
§ 1 Namnet pålaget er Leikanger Jakt- og Fiskelag.
Laget har som føremål:
1. Å knyta jegrar, fiskarar og andre interesserte saman til felles arbeid for å auka vilt og

fiskebestanden ved positive tiltak på dette omkvervet i samarbeid med
Systrond Grunneigarlag

Ny tekst:
§ I Namnet på laget er Leikanger Jakt- og Fiskelag.
Laget har som føremti:
Å ta vare på medlemane sine interesser for jakt, fiske og anna friluftsliv. Laget skal arbeida
for å sikra ei berekraftig hausting av vilt- og fiskeressursar.

Vedtak: Endringane vafi samrøystes vedteke

Sak 8 Aktivitetari2003.
Leiar Svein Inge Lundheim orienterte om dei planlagde aktivitetane for 2008. Lista viser at

det vert lagt opp til eit aktivt og vidt program. Det er planar om eigne aktivitetar for damene.

Dugnadsliste for hytta i 2008 er også sett opp

Sak 9 Innkomne saker
Det var ingen innkomne saker .

Sak 10 30 års jubileumsfeiring
Styret ffir i oppdrag å fastsetje dato og oppnemne ei festnemnd

Avslutning
Per Norstein la fram helsing frå NJFF Sogn og Fjordane med rosande ord om aktiviteten i
laget.

Sosialt samvær
Matøkt og DYD - Jakt på storbjørn i Sibir.

Magne Vigdal

tuø'
Øyvind Jan



Leikanger ]akt- og Fiskelag
Historie i utdrag

1978 - 2008



Gomle dogor
I 1942 somlo åtte systrendingor seg på odvokot Knudsens kontor på Hermonsverk.
Deifonn nok interesse i bygdo til å stifte Syrstrond Sportsfiskorlog. Føremålet med
loget vor å "ivoreto sportsfiskernes interesser i Leikonger herred".

I dei tre åro loget ser ut til å ho fungert i første omgong, vor den viktigoste oppgåvo
å få betro tilhøvo for innlondsfiske. Det vort inngått ovtole med grunneigorone om
tilgjenge til m.o. Fjcerlondssetevotn, det vort kjøpt inn ein båt og tilrettelogt for å
bygge eit noust med loft for overnoiting. Det vor kon hende her ideen om rorbuferie
vort skopt for første gong?

Kon hende gopo dei for høgl? I olle foll ser det ut som om loget slokno med deite
orbeidet. I1952 vort loget nyo opp ott. Merksemdo er fromleis rett mot innlondsfiske,
og å få ovtole med grunneigorone til å fiske og ikkje minst setje ut fisk i dei fleste
votno, vor viktige oppgåver. AIt første året vor medlemstolel 47. Desse, eller i det
minste nokre ov dei, sette dei komonde åro ut monge ti-tusen yngel ivotno ifjello.

Men ikkje olle tykte dette gov nok qttende for femkroningen det kosto å vere
medlem. Logsprotokollen tyder på ot det gjekk opp og ned på medlemstolet, og
mest ned. Det vor ein del dugnodsorbeid med å bere ut fisk og betre tilhøvo kring
votno, og det synest som om det vor ei lito kjernegruppe som stod for det meste ov
orbeidet. Av årsmøteprotokollen frå l95Z kon det nemnost of det vort vedteke å to
kontokt med Leikonger Elekt. Styre for å forhondle om overtoking ov hytto deiro i

Trostodolen. Dette mot å stå for vedlikeholdet. Kon hende vor dette eit forsøk på å
utvide oktiviteten då dei dette året også gjekk innfor å endre nomnet på loget til
Syrstrond jokt og fiskelog. Dei ville og of loget skulle meldost inn i Norsk jeger og fiske-
forening. Om dette skjedde, seier dokumento frå den tido ikkje noko om. Mest truleg
vor det ikkje noko orgonisert orbeid i og for eit slikt log etter denne tido.

Den nye lido
Det vor denne oryen 44 koror tok opp då dei i opril l9Z8 endeleg somlo seg på nytt
og stifto Syrstrond jokt og fiskelog. Bokgrunnen for dette initiotivet er nemnt som ot
dei dei seinoste åro hodde vore fleire personor som hodde søkt seg til Sogndoljeger-
og sportsfiskorlog og vorte medlemmor der. Kon hende vor dei no nokinteresse til å
drive eit eige log i bygdo?

Og så longt hor det gått bro. Frå denne oppstorteni 1978 og from til i dog, er det
mogeleg å dele historio for Leikonger jokt og fiskelog (loget fekk noveronde nomn i

1979), itre bolkor:

Oldtido (1978 - 1984) der etoblering ov loget og bygging ov leirduebono vor dei
sentrole oppgåvene, mellomqlderen (1985 - 2000) då etterverknodone etter den
stor innsotsen på leirduebono fekk roe seg, og då fleire ov logsmedlemmene gjorde
det scers bro i leirduekonkurronsor, og nylido (200.l - 20XX) då droumone og plonone
om logshytte og forbetro onlegg for leirdueskyting endeleg let seg reolisere og loget
vort stort.

Noko vidore fordjuping i kvifor loget hor utviklo seg slik, er 30 år kon hende noko for
kort tid til of vi kloror å sjå dette. I stoden dreg vi heller from nokre temo og
orbeidsoppgåver og nokre ov dei personone som hor gjort ein innsots for loget.



Logsorgonisojonen
Det første siyrei vort somonsett som følgjer:

Formonn Bjørn Monsen
Nestformonn lnge Yttri
Kosseror Rolf Nestby
Sekretcer Nils O Røysum
Styremedlem Audun Liljedol
Joktutvolsleior Per Trygve Stodheim
Fiskeutvolsleior Svein lnge Moum

Nils O Røysum døydde i 1992. Dei ondre frå styret den gongen er invitert som scer-
skilde gjester på denne jubileumsfesten.

I 1979 vor vedtektene klore og olle dei ulike vervo identifisert. Loget sitt emblem vor
utorbeidd ov Nils O. Røysum og Reidor Scelid. Tolet på medlemmer vor 75 og heile 20
ov desse hqdde eitt eller onno verv i logetl Det store tolet på verv i loget hor vorte
ein trodisjon som er holde ved like.

I desse 30 åro hor Ljf hott tilsomon berre seks formenn.
Bjørn Monsen, Rolf Nestby og Steinor Ncess hodde olle vervet i to år kvor (oldtido).
Desse vort følgt i mellomolderen ov Sven Erik Vestby (seks år) og Kurt Longeteig (ti
år). Noveronde formonn Svein lnge Lundheim som representerer nytido, tok over i

2001 og hor så longt styrt loget i åtte år.

Av dei mest utholdonde iveryo, kon vitrekke from revisorone Sverre Fossen og lnge
Yttrisom sikkert hor stodfesto rekneskopen vår frå 1986 og from til i dog.

Prosjekl
Det er scerleg to prosjekt som kon trekkost from og som hor vore scers viktige for
loget; byggingo ov leirduebono ved oppstorten ov loget og bygging ov klubbhus.
Begge prosjekto vort gjennomførle med stor dugnodsinnsots, og ville vel ikkje vorte
fullførte med slik suksess som dei vort uton scerskild innsots ov nokre personor.

Leirduebone
Leirduebone vor noko ov det førsle loget tok tok i. Økonomien vor ikkje stor i byrjingo,
og prosjektet vort stort, truleg slørre enn påtenkt. Det er ikkje mykje skriftleg moteriole
om dette orbeidet. I ,l980 

vert det oppsummert of bono er ferdig og of orbeidet
hodde teke lenger tid enn vento. Frå dette orbeidet vil vi trekke from ei eldsjel som
gjorde scers mykje og godt orbeid: Per Trygve Stodheim. Stondplossen fekk overbygg
i 1991.

[ogshylte
I 

,l988 
vort ei gommol brokke kjøpt frå Røde Kors. Denne vort sett ut ved leirduebono

og utvido med overbygd olton. Dette vor eit stort fromsteg. Men hytto vor for lito til å
nyttost som somlingslokole for medlemmene. Tidleg på 1990-tolet kom så dei førsle
innspelo om å bygge ny logshytte.

Det vort ein long prosess og mykje from og tilboke, eller konskje meir ned og opp.
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lkkje olle meinte bono på Kleppo hodde beste plossering. Ei logshytte ncerore
sentrum kunne vere eit godt oliernotiv med mindre behov for tronsport. Men ei
fellesløysing med skyttorlogei i Moone, olternotivt Kvålen, vor heilt uinteressont for
kommunen. Opprusting på Kleppo vor neste olternotiv, men ovskrive i 1995 etter
støymålingor. Eit tredje forsøk vor fromme på Kvålen, men støymålingor og
motstridonde interesser styrte det i noeroste skuff . Nesie forslog, i 1997, vcr
Henjodolen fromom gomledommen. Det vor i sombond med plonleggingo ov dette
onlegget of ein ide om å sombygge logshytte og stondploss vort utviklo. Desse
plonone vort det orbeidd med from iil år 2000. Då kom det from opplysningor om ot
fromføring ov stroum ville verte ein så stor kostnod for loget of prosjektet ikkje vor
gjennomf ørbort. Neste forslog vor å prØve seg på Kvålen ott. Det olternotivet klorte
ikkje støytesten. Då stilie kommunen seg positiv til å finne ei løysing slik of onlegget
på Kleppo kunne rustost opp. Plonone for eit slikt onlegg vort utorbeidd i 2002.
Kommunen løyvde endeleg pengor til onlegget i 2OO4 og spelemidlor vort tildelt i

2005.

Etter monge olternotiv, mykje plonlegging, mykje orbeid uton scerlege resultot, er
grunnloget for å reolisere logshytte ny skytebone endeleg i boks.

Byggingo ov hytto er vår eigen, ncere historie. Scers mykje vort gjort på dugnod, og
scers monge vor med. Det er vonskeleg å trekke from nomn - monge nytto mykje tid
på Kleppo. Uton of ein einoste er gløymt, let vi byggenemndo for prosjektet
representere olle:

Per Ove Fossheim (leior)
Svein lnge Lundheim
Håkon Nesse
Kurt Longeteig

Vi skryt ikkje mykje om vi dreg from oi Ljf hor vore eit scers oktivt log i fleire år. Den nye
logshytto hor vist seg å verte eit oktivum som hor støtto opp om dette. Det er lett for
of oktiviteten i log får ein knekk etter horde dugnoder. Det hor ikkje skjedd for oss, og
det er oll grunn til å tru of den fine hytto hor vore medverkonde til det.

Trostodolshytlo
Eit prosjekt som også må trekkost from, er hytto iTrostodolen. Å kunne få nytte denne
mot onsvor for vedlikehold, vor ein ide som vor oppe olt på SO-tolet. Tonken om å to
opp ott denne ideen i Ljf kom tidleg, men trengte tid for å verte formolisert. Kring
'1980 vor stondorden på hytto rimeleg lå9. Men med små og større skritt og
økonomisk støtie frå kommunen (eigor), utbetro logsmedlemmer hytto. I 

,l996 
fekk

loget ein ordno ovtole med kommunen om hytto.

Utbetringsorbeid hor vore gjennomført kvort år uton mykje oppstuss og stondorden
er i dog scers god. Nok ein gong er det monge som kon nemnost. Her vil vi trekke
from hytteonsvorleg Svein lnge Lundheim som ein trottig bidrogsytor og tilretteleggjor
for orbeidet som er gjennomført.

Slodnomnsskill
Eit grunnlog for å kunne vise historio, er of det er sett spor. Eit orbeid som går f øre i

det stille, men som er med på å styrke bygdo sin identitet for dei monge brukorone



)

ov friluftsområdo våre, er fromstilling ov og uisetjing ov stodnomnsskilt. Bok dei til no
,l06 

skilto som er sett opp, står det to medlemmer med trodisjon og som hor delt
oppgåvo seg i mellom:Svein lnge Lundheim og lvor Fogerheim.

Konkurronsor
Stroks leirduebono vor klor i I 979, ser vi ov årsmeldingo of det veri meldt om
oukonde interesse for leirdueskyting. Målet vort fort ombisiøst: det måtte vere
mogeleg å bryte deidomineronde plossone Sogndol og Førde hodde på fylkesnivå.
I årsmeldingo for 1988 er det ropportert om stemnevinnoror og om fleire som
vondror oppover i klossone. I 

,l989 
byrjor resultoto så verkeleg å vise seg. I

årsmeldingo vert Kurt Longeteig utropt som den beste irop-skyttoren ifylket. Dei
følgjonde åro ronn førsteplossone inn både i fylket og på sIørre plon. I 

,I990 vonn Kurt
Longeteig mellom onno Skogerok Cup medon hon i 1991 vor Norgesmeister i

presskyting. Medlemmor i loget hor også teke med heim titlor som fylkesmeister og
londsdelsmeister.

Også som log hor det vore gjort gode prestosjonor. På londsplon vonn til dømes eit
log frå Ljf Stålcupen i 1996.

Utonom hor det vore fine resultot på monge stemner, både individuelt og som log,
men ikkje som kring 

,l990. 
I dei seinore åro hor vi sett eit døme på ottervekst gjennom

junioren Emil Røysum som mellom onno vort beste junior i Noregsmeisterskopen 2007.

Aklivilelor
Det er lett å verte blendo ov oll oktiviteten som hor vore konsentrert kring Kleppo
gjennom desse 30 åro. Men ideolistone sine mål for oppstorten ov lagi 1942,
innlondsfisket, hor også vore eit sotsingsområde.

AIt i 1979 deltok medlemmer i loget i orbeidet med å sette ut fisk i votno. Dette året
vort det sett ut 4000 yngel frå Årøy klekkeri, 27OO slk ov desse i Fremste og Midtre
Myrdolsvotn. Å bere ut fisk vort ei fost oppgåve i fleire år, men ikkje uton nedturor. I

1982vorI det oppdogo of det ikkje vor kvolitetsoureyngel ov Tunhovdstommo som
vor sett ut, men lokseyngel ov Årøystommo. Som vi kjenner til, får slike etter nokre år
sterk trong til å søke seg tilfjorden..

Ein onnon oktivitet som stroks vort trodisjon, er fiskekonkurronsen på
Fjcerlondssetevotn. Den vort førsle gong gjennomført i 

,l980. 
Største fisken som vort

teken det året, vor på 4 hg.

Sjøfiskekonkurronsen Vårspretten, som stroks skifte nomn tilVårsprellen, vort orrongert
først gong i l99l med 50 deltokoror. Sjølv om oppmøiet hor gåit noko opp og ned,
og det some med fongsten, vor dei noturleg å kople orrongementet somon med
initiotivet Fiskeklubben til NJFF. Somon med Skulestongprosjektet som hor vore
gjennomført somon med Leikonger borneskule i fleire år no, hor fiskeorrongemento i

loget vore sterkt medverkonde til of tolet på juniormedlemmor i logei hor ouko
mykje dei siste fem - seks åro.

Kurs/opplcering
Kurs er eit viktig bidrog for å ouke interesso for og dugleiken til oktøror innon jokt og
fiske. Nestoren mellom kursholdorone er Gunnor Olsmo. Alt i 1978 heldt hon sitt f ørsIe



kurs i flugekosting, eit initiotiv hon fromleis følgjer opp. På leirduebono hor det i olle år
vore gjeve opplcering/rettleiing ov medlemmer som hor popir på of dei kon
instruere.

Elles kon visom døme trekke from of kurs i portering ov storvilt vore gjennomført i

monge år, Iikeins flugebitting, flugestongbygging og bruk ov GPS.

Eit scerleg og kon hende det viktigoste kurstilbodet loget hor stått for, er det
obligotoriske Jegeropplceringskurset. Dette hor sidon 1986 fungert som inngongsport
for olle som vil storte med jokt, og vert slik ein møtestod mellom nye og erforne
jegeror. Kursinstruktørone våre står from både som rollemodellor og ombossodøror
for loget. I sesongen 2OO7|2OOA vor det l4 stk som tok dette kurset.

Heider og cere
Heider og cere kon nyttost som måleindikoioror og inspirosjon for orbeidet i loget. Dei
siste åro hor vi vore heldige og motieke nokre slike.

Det siorto i 2005 då loget fekk NJFF sin mediopris for medlemslog. Loget vor såleis eitt
ov dei logo som klorte å synleggjere seg best i lokole medio.

Ved opningo ov logshytto ijuni 2006, vort loget utnemnd som Sporebonken Sogn og
Fjordone sitt fyrtårnprosjekt i Leikonger kommune for dette året.

Leikongerprisen frå kommunen vort for 2007 tildelt loget. I grunngjevingo vort det vist
til ot loget syner ein stor og prisverdig innsots i orbeidet sitt. Loget si utbygging på
Kleppo er eitt døme på dette.

I 2008 vort heidersprisen til NJFF Sogn og Fjordone tildelt leior i loget, Svein lnge
Lundheim.

Fromlido
Vistorto denne oppsummeringo med noko ov det som hor skjedd innonfor
orgonisert orbeid for jokt og fiske i kommunen. Det er ingen tvil om of oktiviteten hor
vore skiftonde. Skol vi trekke ut noko scerskild lcerdom ut frå hisiorio, er det of heller
ikkje Ljf kloror å holde på medlemmene dersom loget ikkje hor noko å tilby.

Logsorbeidet er no inne i ein scers god periode. Medlemstolet er ein god indikotor for
det. Ser vi på medlemstolet frå oppstorten og from til 2001, låg det på i underkont ov
100. Frå 2002ov horouken vore jomn og storfrom til 2OO7 med meirenn 2lO
medlemmer. Denne ouken skuldost ikkje minst of borne- og ungdomssotsingo fekk
ouko fokus. For desse er det fiske som er den mest ottroktive oktiviteten.

Med monge interesserte medlemmer, god logmorol, den fine logshytto og god
økonomi, bør det vere fullt mogeleg å seie of vi hor det beste utgongspunktet for å
vere eii tilsvoronde ottroktivt tilbod dei komonde 30 åro.

Sven Erik Vestby
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